
ABG sempre ha defensat una Vila per a viure i 
passejar amb voreres amplies i eliminació de 
barreres arquitectòniques. Hi ha veïns de la Pedrera 
que estan patint l’estretor de les voreres. Els cotxets 
de nadons, els carros de la compra, les cadires de 

rodes o les persones 
amb mobilitat 
reduïda han de 
patir o no poder 
passar en carrers 
com l’Alt Camp 
per les dificultats 
que suposa tenir 
vehicles aparcats a 

la sortida de les cases o trobar-se un fanal en 
mig d’una vorera estreta. L’ajuntament sembla 
que enlloc d’eliminar ràpidament aquestes traves 
posa entrebancs als veïns com si el disseny dels 
carrers no fos municipal.    

La remodelació de l’antiga N-340 
per convertir-lo en un passeig fa necessari desviar 
per un temps el trànsit que travessa Altafulla. Però 
la solució no és fer passar tot el trànsit per Hort de 
Pau i el PP-5. No hi ha cap cartell a l’entrada del 
poble que indiqui les obres i el desviament cap a 
la variant i els vehicles passen per carrers estrets 
com l’Hort de Pau incrementant la velocitat. Queda 
de manifest la manca de solució en la rotonda que 
regula el trànsit cap al barri marítim i l’estació de la 
RENFE. Ara hi ha més trànsit, i els vianants tenen 
totes les garanties per travessar el carrer i anar o 
tornar de l’estació sense perill?    
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Aquest full que Alternativa us ofereix gratuïtament costa 0,20 
euros. Els diners es treuen de les dietes dels seus regidors

correu@abg.cat

Els primers dimecres de mes els regidors d’ABG.EPM atenem a la ciutadania  
a la biblioteca municipal. De 8 a 9 de la tarda. Proper dia 7 de febrer

Per on?

Turisme i Comerç a Debat
Dissabte 27 de gener a les 18,30h al saló de Plens de l’ajuntament 
d’Altafulla. L’Alternativa Baix Gaià segueix amb els debats iniciats 
al novembre amb urbanisme i el model de poble, per a conèixer 
l’opinió de la ciutadania i debatre a l’entorn de la Dinamització 
d’Altafulla com a destinació turística. Promoció turística i l’activitat 
comercial com eina fonamental de l’economia altafullenca. 

Porto certificats 
per un tal Primo del 
carrer José Antonio. 
Sembla que ha 
passat una mica de 
temps?

Un pèl

L’Agencia Catalana de l’Aigua està recollint l’opinió de la ciutadania per elaborar 
el futur Pla de Gestió de conca del Gaià així com la creació del Consells de Conca. 
La nova cultura de l’aigua, la recuperació del cabal ecològic del Gaià, l’embassament del 
Catllar  i la gestió dels recursos hídrics són aspectes que es tracten en unes jornades que 
es van encetar el desembre a Altafulla, amb un procés de participació que ha seguit a Vila-
rodona aquest mes de gener, i que continuarà a Torredembarra en el mes de febrer. Més 
informació a www.participacio-conquesgaiafrancoli.net.

Homenatge als republicans enterrats a les fosses comunes de Vespella El proper diumenge 28 de 

gener es recordarà, com cada any, als republicans que van ser afusellats per defensar la democràcia i el territori. 

Acte a les 12 del migdia en el cementiri de Vespella de Gaià

www.victorcentelles.com

Correus i l’oficina del Cadastre tenen bloquejats encara a Tarragona cente-
nars i centenars de cartes que han de notificar la revisió del cadastre i el que suposarà 
per tant d’increment de l’IBI. Així encara no és pot conèixer si la revisió s’ha fet de manera 
correcta en una gran part d’habitatges d’Altafulla amb els dubtes generats pels errors de-
tectats en les notificacions fetes fins ara. Caldrà està atent i fer que l’ajuntament estigui al 
costat de la ciutadania per donar la màxima informació i evitar irregularitats.
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Esta hoja cuesta 0,20 euros. El dinero se 
obtiene de las dietas de sus concejales

correu@abg.cat

Los primeros miércoles de mes los concejales de ABG-EPM atienden a la ciudadanía en la Biblioteca 
Municipal de 8 a 9 de la tarde. Próximo día 7 de febrero

ABG siempre ha defendido una población para vivir 
y pasear con aceras amplias y la eliminación de 
barreras arquitectónicas. Hay vecinos de la Pedrera 
que están padeciendo la estrechez de las aceras. 
Los cochecitos de bebe, los  carros de la compra, las 
sillas de ruedas o las personas con movilidad reducida 

han de sufrir o 
no poder pasar 
en calles como 
el Alt Camp por 
las dificultades 
que supone 
tener vehículos 

aparcados en la salida de las casas o encontrarse un 
farol en medio de una acera estrecha. El ayuntamiento 
parece que en lugar de eliminar rápidamente estos 
obstáculos, pone dificultades a los vecinos como 
si el diseño de las calles no fuera responsabilidad 
municipal.    

La remodelación de la antigua N-340 para 
convertirla en un paseo hace necesario desviar por 
un tiempo el tráfico que atraviesa Altafulla. Pero la 
solución no es hacer pasar todo el tráfico por Hort 
de Pau y el PP-5. No hay ningún cartel en la entrada 
del pueblo que indique las obras y el desvio hacia la 
variante y los vehículos pasan por calles estrechas, 
como Hort de Pau, incrementando la velocidad. Queda 
de manifiesto la falta de solución en la rotonda que 
regula el tránsito hacía el barrio marítimo y la estación 
de la RENFE. Ahora hay más tráfico, ¿y los peatones 
tienen todas las garantías para atravesar la calle e ir 
o volver de la estación sin peligro?    

¿Por dónde?

Turismo y Comercio a Debate 
Sábado 27 de enero a las 18,30h en el salón de Plenos del 
ayuntamiento de Altafulla. Alternativa Baix Gaiá sigue con los 
debates iniciados en noviembre con urbanismo y el modelo de 
población, para conocer la opinión de la ciudadanía y debatir 
acerca de la Dinamización de Altafulla como destino turístico. 
La promoción turística y actividad comercial como elemento 
fundamental de la economía de Altafulla.

Llevo certificados 
para un tal Primo de 
la calle José Antonio. 
¿Parece que ha 
pasado un poco de 
tiempo?

Un poco

La Agencia Catalana del Agua está recabando la opinión de la ciudadanía para 
elaborar el futuro Plan de Gestión de cuenca del Gaiá así como la creación de los 
Consejos de Cuenca. La nueva cultura del agua, la recuperación del caudal ecológico del Gaiá, 
el embalse del Catllar  y la gestión de los recursos hídricos son aspectos que se tratan en unas 
jornadas que se iniciaron el mes de diciembre en Altafulla con un proceso de participación 
que ha seguido en Vila-rodona este mes de enero y que continuará en Torredembarra en el 
mes de febrero. Más información en www.participacio-conquesgaiafrancoli.net     

Homenaje a los republicanos enterrados en las fosas comunes de Vespella.
El próximo domingo 28 de enero se recordará, como cada año, a los republicanos que fueron fusilados por defender la democracia y 

el territorio. Acto a las 12 del mediodía en el cementerio de Vespella de Gaiá.  

www.victorcentelles.com

Correos y la oficina del Catastro tienen bloqueadas todavía en Tarragona centena-
res y centenares de cartas que han de notificar la revisión del catastro y lo que supondrá 
por tanto de incrementos del IBI. Así aún no se puede conocer si la revisión se ha hecho 
de manera correcta en una gran parte de viviendas de Altafulla con las dudas generadas 
por los errores detectados en las notificaciones hechas hasta ahora. Deberemos estar 
atentos y hacer que el ayuntamiento esté al lado de la ciudadanía para dar la máxima infor-
mación y evitar irregularidades. 


